



C.V

السيرة الذاتية

Personal Information

البيانات الشخصية

Name	Ahmed abbas mosleh		احمد عباس مصلح	الاسم	
Nationality	Iraqi		عراقي	الجنسية	
Birth date	4/2/1977		١٩٧٧/٢/٤	تاريخ الميلاد	
Birth place	Baghdad		بغداد	مكان الميلاد	
Marital Status	Married		متزوج	الحالة الاجتماعية	
Workplace	Employee in the Ministry of Agriculture		موظف في وزارة الزراعة	مكان العمل	
Languages	Arabic: Fluently English: Intermediate		العربية: بطلاقة الانكليزية: متوسط	اللغات	
Education	Major	Year	السنة	التخصص	المؤهلات العلمية
Bachelor of administration and economy	Statistical Sciences	2002	٢٠٠٢	علوم الاحصاء	بكالوريوس ادارة واقتصاد
Master	Statistical Sciences	2018	٢٠١٨	علوم الاحصاء	ماجستير

Experience

الخبرات العملية

- Course in GIS and remote sensing, land management, resources and analysis of spatial data using visual space.
- Measuring the Farm power by using human resources for the production of appropriate agricultural maps by way approved by the Italian Institute for Agricultural (IAO, 2012).
- Certificate of participation in the workshop held in the United Arab Emirates for the period from 19/4/2015 to 23/4/2015 at the International Centre for biosaline agriculture (ICBA).
- Appropriate agricultural produce maps based on climate data after extraction temperatures estimated using linear interpolation in Excel.
- Two research papers in the Journal of the Mustansiriyah University College of administration and economics of the year 2018
- A user of M.S (Excel, Access, Power Point, Word)+ Internet

- دورة في نظم المعلومات الجغرافية و الاستشعار عن بعد وإدارة الأراضي و الموارد و تحليل البيانات المكانية باستخدام المرئيات الفضائية .
- قياس قوة المزرعة باستخدام الموارد البشرية لانشاء خرائط الملائمة الزراعية حسب الطريقة المعتمدة من قبل المعهد الزراعي الايطالي ٢٠١٢ .
- شهادة مشاركة في ورشة العمل التي اقيمت في دولة الامارات العربية المتحدة لفترة من ٢٠١٥/٤/١٩ ولغاية ٢٠١٥/٤/٢٣ في المركز الدولي للزراعة الملحية (ICBA)
- انتاج خرائط الملائمة الزراعية بالاعتماد على بيانات المناخ بعد استخراج درجات الحرارة المقدرة باستخدام الاستيفاء الخطي في الاكسل.
- بحثان مستلان في مجلة كلية الادارة والاقتصاد الجامعة المستنصرية للعام ٢٠١٨ .
- مستخدم مايكروسوفت (اكسل ، اكسس ، بور بوينت ، وورد) + انترنت

Contact Information

معلومات للتواصل

E-mail	alethawi@gmail.com	البريد الالكتروني
Special Tel.	009647715441373	هاتفني الخاص